

KRÓLIK POPIELNIAŃSKI

łac. *Oryctolagus cuniculus*, Linnaeus, 1758

WYSTĘPOWANIE

Polska

POKARM

siano, owies, warzywa okopowe, gałązki drzew i krzewów owocowych

SAMIEC MÄNNCHEN/MALE

5-8 lat

-

3,5-5 kg



(PL) KRÓLIK POPIELNIAŃSKI

Królik popielniański jest obecnie jedyną rodzimą rasą królików. Nad jej stworzeniem pracowano w Zakładzie Doświadczalnym Polskiej Akademii Nauk w Popielnie – stąd nazwa. Rasa ta powstała z królików albinotycznych i królików rasy belgijski olbrzym szary. Wzorzec oceny rasy zatwierdzono w 1989 r. Podczas tworzenia odmiany popielniańskiej stosowano u samic tzw. zimny chów, aby poprawić jakość okrywy włosowej u potomstwa. Króliki te mają białą sierść, są odporne na surowe warunki chowu, a ich mioty są liczne (7-8 młodych).



DŁUGOŚĆ ŻYCIA LEBENSDAUER/LIFE EXPECTANCY
DŁUGOŚĆ CIAŻY SCHWANGERSCHAFTSDAUER/PREGNANCY DURATION
MASA CIAŁA KÖRPERMASSE/BODY MASS

(DE) POPIELNO-KANINCHEN

Es ist derzeit die einzige einheimische Kaninchenrasse. An dem Erschaffen dieser Rasse haben Forscher aus der Versuchseinrichtung der Polnischen Akademie der Wissenschaften in Popielno gearbeitet – daher der Name. Diese Kaninchen sind als Mischung von zwei anderen Arten entstanden: dem Albinokaninchen und dem Belgischen Riesenkaninchen. Der Rassestandard wurde im Jahr 1989 gebilligt. Während der Rassenerschaffungsversuche wurde bei den Zibben sogenannte kalte Zucht angewendet, um die Fellqualität ihrer Nachkommen zu verbessern. Popielno-Kaninchen haben weißes Fell, sind unempfindlich gegen strenge Bedingungen, und ihre Würfe sind zahlreich (7-8 Jungen).



SAMICA WEIBCHEN/FEMALE

5-8 lat

28-32 dni

3,5-5 kg



(EN) POPIELNO RABBIT

The Popielno rabbit is currently the only Polish native breed. The work on creating it was carried out in the Research Institute of the Polish Academy of Sciences in Popielno – hence the name. This breed was started from albino rabbits and Flemish Giants. The breed standard was approved in 1989. During the attempts to create the Popielno rabbit, the females were kept in a way described as cold breeding, in order to improve the fur quality of their offsprings. Popielno rabbits have white coats, they're resistant to harsh conditions and their litters are numerous (7-8 kittens).

RASA POLSKA



GATUNEK
NIENOTOWANY